
ŁĄ ćJ\
W Burmistrz Miasta sanoka
$( 38-5oo Sanok, Rynek r

RIUIąO RADY IVlIASTA

hdń
,{l'

Il.dz.............

Sk icrtrtvlltltl.

I

WRI.0003.10.2023 Sanok, 21 .08.20ż3 r.

Szanowny Pan
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Przewodniczący Rady Miasta Sanoka

W odpowiedzi na interpelację Radnego Pana Sławomira Miklicza informuję, żę

wykonanie nowej nawierzchni asfaltowej na ulicy Bluszczowej wiąże się z koniecarością

zńezpieczęnia środków finansowych na wykonanie odbudowy całości nawierzchni obydwu

warstw: wiążącej i ścieralnej, na odcinku 75 mb. drogi. W chwili obecnej nie dysponujemy

środkami pozwal ającymi sfinansowac taką inwestycję.

W przypadku uzyskania przez Gminę Miasta Sanoka dodatkowych dochodów

planowanych na 2023 rok z kwoty subwencji ogolnej, podejmę czynności w celu zvviększenia

wydatkow na remonty bieżące drog miejskich. Natomiast przebudowę ul. Bluszczowej wezmę

pod uwagę przy tworzeniu projektu budzetu na rok2024.

Z up. B TRZA

rat
l5TRzA 5. R0ZWoJUz,

Otrzymują:

l. Adresat,
2. Radny Sławomir Miklicz,
3. WRI - a/a

www.sanok.pl, e-mail: umsanok6um.sanok.pl
tel. r3 46 5z 8oo, fax ry 46 3o8 9o


